
Al	  heel	  lang	  heb	  ik	  een	  idee	  voor	  het	  gemeentehuisplein.
Koop	  een	  oud	  of	  goedkoop binnenvaartscheepje,	  laat	  het	  uit	  het	  
water	  takelen	  en	  iets	  ingraven	  aan	  de	  havenzijde	  van	  het	  plein.	  Bouw	  
het	  om	  tot	  kiosken,	  ijstent,	  vergader/verhuurruimten	  (hier	  is	  heel	  veel	  
vraag	  naar,	  goedkope	  zaaltjes	  om	  te	  huren)	  of	  wat	  u	  maar	  wilt.
Alblasserdam	  is	  van	  oudsher	  een	  maritiem	  dorp.	  Als	  schippersdochter	  
ben	  ik,	  sinds	  Landvast	  midden	  in	  de	  haven	  is	  gevestigd,	  er	  erg	  
teleurgesteld	  over	  dat	  ongeveer	  18	  schippers	  van	  het	  dorp	  nergens	  
meer	  hun	  schip	  kunnen	  aanmeren,	  niet	  welkom	  lijken	  te	  zijn.	  Af	  en	  
toe	  een	  luxe	  jacht	  op	  de	  kade,	  en	  een	  aantal	  jachtjes	  in	  de	  haven,	  dat	  
is	  het	  enigste	  wat	  er	  nog	  maritiem	  is.	  Complete	  zeeschepen	  kwamen	  
van	  de	  werven	  en	  schepen	  lagen	  in	  de	  haven	  of	  gingen	  zelfs	  heel	  
vroeger	  door	  de	  sluis.
Een	  schip	  op	  de	  kade	  lijkt	  me	  dus	  al	  lange	  tijd	  enorm	  mooi,	  is	  in	  ieder	  
geval	  iets.	  Ik	  zie	  er	  dan	  naar	  uit	  dat	  Alblasserdam	  dit	  realiseert.
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Verkenning	  kunst	  
mogelijkheden	  	  in	  
Haven-‐Zuid

Mijn	  duurzame	  idee	  betreft	  'zuiver	  water’.
Wat	  ik	  bedoel	  met	  'zuiver	  water'	  en	  waarom	  c.q.	  op	  welke	  wijze	  
gebruik/toepassing	  van	  'zuiver	  water’	  duurzaamheid	  enorm	  ten
goede	  komt	  wil	  ik	  u	  graag	  laten	  ‘zien',	  ‘vertellen’	  én...	  ‘persoonlijk
laten	  ervaren.'	  Uw	  zintuigen	  en	  verstand	  zullen	  u	  zeker	  overtuigen.
Voor	  de	  eerste	  stap	  ‘zien’	  stuur	  ik	  u	  bijgaand	  een	  foto	  van	  twee	  
potten	  afgekoelde	  thee.	  Het	  verschil	  tussen	  de	  inhoud	  van	  beide	  
potten	  is	  enorm.	  Het	  betreft	  een	  test	  waarbij	  voor	  beide	  potten	  
dezelfde	  thee,	  dezelfde	  hoeveelheid	  thee,	  dezelfde	  trektijd	  en	  water	  
van	  dezelfde	  temperatuur	  is	  gebruikt. Er	  is	  één	  verschil	  qua	  bereiding;
De	  thee	  in	  de	  pot	  links	  op	  de	  foto	  is	  bereid	  met	  regulier	  leiding-‐
/kraanwater	  en	  de	  thee	  in	  de	  pot	  rechts	  op	  de	  foto	  is	  bereid	  met	  
zuiver	  water. Dit	  zuivere	  water	  is	  leiding-‐/kraanwater	  gezuiverd	  door	  
middel	  van	  omgekeerde	  osmose.
Niet	  alleen	  'schone	  lucht'	  (zoals	  in	  de	  krant	  staat	  genoemd)	  maar	  
zeker	  ook'zuiver water'	  kunnen	  een	  belangrijke	  bijdrage	  leveren	  aan	  
een	  duurzamere	  samenleving.

Toepassing	  van	  zuiver	  water	  leidt	  tot	  een	  veelvoud	  van	  duurzame	  
voordelen;	  qua	  besparing	  van	  grondstoffen,	  gezondheid,	  apparatuur	  
etc.	  etc.
Ik	  ben	  wat	  men	  noemt	  een	  ‘ervaringsdeskundige’;	  al	  35	  jaar	  maak	  ik	  
dagelijks	  gebruik	  van	  zuiver	  water.	  Ik	  vertel	  u	  graag	  alles	  over.
Wellicht	  verkeert	  u	  in	  de	  overtuiging	  dat	  het	  Nederlandse	  leiding-‐
/kraanwater	  ‘Het	  beste	  ter	  wereld	  is’.	  Zo	  wordt	  het	  althans	  vaak	  wel	  
‘genoemd'	  en	  dan	  zou	  men	  kunnen	  denken	  dat	  daar	  dus	  geen	  
duurzaamheidsvoordeel	  te	  behalen	  valt.	  Het	  ligt	  evenwel	  verrassend	  
anders	  en	  genuanceerder.
Ik	  nodig	  u	  graag	  uit	  voor	  een	  verhelderende	  ervaring,	  waarbij	  u	  uzelf
kunt	  overtuigen	  van	  'het	  belang	  van	  zuiver	  water'	  als	  het	  gaat	  om	  
duurzaamheid.



Scheldeplein
Hou	  rekening	  met	  het	  groen	  en	  de	  luchtkwaliteit	  en	  de	  vogels.	   Als	  we	  daar	  allemaal	  voor	  zorgen	  is	  het	  goed

Utopie?
Zet	  Alblasserdam	  op	  de	  wereldkaart	  met	  3	  aandachtspunten
1. Stoppen	  met	  electrische auto’s	  en	  in	  plaats	  daarvan	  de	  

waterstoffuelcell auto’s	  stimuleren.	  Tevens	  zorgen	  voor	  
waterstoftankmogelijkheden

2. Zon-‐ en	  windenergie	  gebruiken	  voor	  waterstofproductie
3. Aandacht	  vragen	  voor	  het	  immense	  autobanden	  

slijtstofprobleem.	  Dit	  is	  een	  fijnstofprobleem,	  met	  een	  hoog	  
roetpercentage.	  In	  roet	  zitten	  49	  carcinogene	  stoffen.	  Het	  stof
zit	  ook	  in	  de	  zeevis.	  Zie	  krantkopje:	  ‘Bandengruis	  via	  de	  zee	  op
ons	  bord’	  RD	  november	  2015	  
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Plastic	  doppen
Het	  is	  geen	  idee,	  toch	  wat	  ik	  doe	  is	  goed	  voor	  het	  milieu.	  Namelijk	  
plastic	  doppen	  verzamelen.	  Ik	  ben	  er	  al	  jaren	  mee	  bezig.	  Veel	  
Alblasserdammers en	  omgeving	  hebben	  er	  nog	  nooit	  van	  gehoord.	  De	  
doppen	  worden	  hergebruikt.	  De	  opbrengst	  daarvan	  gaat	  naar	  een	  
stichting	  van	  blindengeleide	  honden	  en	  kinderrolstoeltjes.	  Er	  worden	  
nog	  veel	  te	  veel	  doppen	  weggegooid.	  Slecht	  voor	  het	  milieu.

Spaar	  mee,	  gooi	  ze	  niet	  weg.

Verder	  helemaal	  niets

Gescheiden	  afval	  inzamelen
Bij	  de	  bouw	  van	  het	  zwembad	  Blokweer	  is	  het	  een	  van	  de	  
duurzaamste	  sportfaciliteiten	  geworden	  van	  de	  regio.	  Echter	  met	  het	  
gescheiden	  inzamelen	  van	  afval	  is	  nog	  een	  duurzaamheidsslag	  te	  
maken

Op	  dit	  moment	  wordt	  het	  afval,	  op	  het	  glas	  na,	  bij	  elkaar	  ingezameld.	  
Geen	  sprake	  van	  gescheiden	  inzamelen.	  	  

De	  gemeente	  voert	  actief	  beleid	  om	  bugers aan	  te	  zetten	  tot	  het	  
aanleveren	  van	  hun	  afval	  in	  gescheiden	  afvalstromen.	  Eigenlijk	  dus	  
geen	  mooier	  moment	  om	  ons	  systeem	  van	  verzamelen	  van	  afval	  een	  
duurzame	  boost	  te	  geven!	  Voor	  maximale	  kans	  van	  slagen	  moet	  er	  
daarnaast	  ook	  voldoende	  inzamelpunten	  zijn.	  Boven	  en	  op	  de	  
verzamelpunten	  moet	  goed	  worden	  aangegeven	  wat	  er	  van	  de	  
gebruikers	  verlangt	  wordt.	  Hier	  is	  budget	  voor	  nodig

44	  grote	  prullenbakken	  (€3080,-‐)
Voorlichtingsbordjes	  (€500,-‐)

Totaal:	  €3580,-‐



Afvalvrije	  school
Combinatie	  maken	  van	  gescheiden	  afvalinzamelen en minder	  afval	  
produceren	  op	  scholen	  en	  een	  kunstobject	  maken	  die	  tentoongesteld	  
kan	  worden	  in	  bijvoorbeeld	  het	  gemeentehuis.	  

Meerdere	  initiatiefnemers	  in	  Alblasserdam	  zijn	  hier	  mee	  gestart.	  Naar	  
verwachting	  in	  juni	  2017	  is	  kunstobject	  klaar.	  

Tentoonstelling	  openen	  en	  faciliteren	  voor	  het	  afvakunstobject.
Faciliteren	  door	  aansluiting	  HVC	  en	  delen	  van	  ervaring

Bespaarcase	  bedrijventerreinen

Aanvraag	  voor	  onderzoekssubsidie bij	  de	  Provincie	  Zuid	  Holland	  voor	  
onderzoek	  naar	  energienuetrale bedrijventerreinen.

Vinkenwaard	  is	  gekozen.	  Samen	  met	  OV	  de	  Noord	  is	  de	  aanvraag	  
gedaan.	  	  

Bijdrage	  in	  kosten	  voor	  de	  aanvraag	  van	  subsidie,	  machtigen	  van	  
Enerless om	  dat	  namens	  de	  gemeente	  aan	  te	  vragen.	  Faciliteren	  van	  
het	  initiatief	  zoals	  contacten	  met	  ondernemersverenigingen.

Subsidie	  is	  
aangevraagd




